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С Ъ В Е Т   З А   Е Л Е К Т Р О Н Н И   М Е Д И И 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 46 

 

от редовно заседание, състояло се на 7.11.2017 г. 

 

 

ПРИСЪСТВАТ: Бетина Жотева, Иво Атанасов, Мария Стоянова, Розита Еленова, 

София Владимирова – председател.  

 

Начало на заседанието 11:00 часа, водено от София Владимирова – председател на 

СЕМ. Съставил протокола – Снежана Милева. 

 

ДНЕВЕН РЕД:  

 

1. Доклад на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР»: 

а) за осъществен надзор за спазването на чл. 82, ал. 1 и ал. 2, чл. 84, ал. 1, чл. 85, ал. 3 и 

чл. 89. ал. 1 на Закона за радиото и телевизията в предаванията «Фермата» (46 

издания), включени в програмата «БТВ», «ВИП Брадър» (35 издания)  и «Х  Фактор» 

(8 издания), включени в програмата «Нова телевизия»; 

б) предложения за административни действия на Съвета за електронни медии (СЕМ) 

към доставчика на медийни услуги «Розенфелд и Ко» АД за спазване на авторските и 

сродните права в програмите му. 

Вносител: Ем. Станева. 

Докладва: Ир. Христова, Д. Кирковска. 

 

2. Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» : 

а) проект на Конкурсни книжа за обявените конкурси за издаване на лицензии за 

доставяне на радиоуслуга на територията на гр. Видин и гр. Пещера; 

б) искане от Община Смолян за заличаване на регистрация за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга (Удостоверение ЛРР-02-5-022-01); 

в) уведомително писмо Фокс Нетуъркс Груп България ЕООД.  

Вносител: Емилия Станева. 

Докладва: Р. Радоева. 

 

3. Доклад на Дирекция «Обща администрация» за: 

а) издаване на Актове за установяване на публични държавни вземания; 

б) предложения за услуги, необходими за дейността на СЕМ. 

Вносител: Сп. Янева, М. Андреева. 

Докладват: Незабравка Кардашева, Златка Георгиева. 

 

Разни: 

 

Информации: 

- Работна програма за ЕРГА 2018. 

- Доклад на Ст. Белов - мониторинг медийното отразяване на побоя над 

медицинска сестра в Пирогов. 

- Доклад на Д. Ганев за заседание на НКМПЧ. 
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- Писмо от КРС с предложение за експерта група за изменения на ЗРТ. 

- Писма от генералните директори на БНР и БНТ във връзка с писма - питания до 

тях от Соня Колтуклиева. 

- Писмо от Генералния директор на БНР за разпространение на предавания и 

програми в Молдова, Цариброд, Канада. 

- Отпуска на Генералния директор на БНР.  

 

София Владимирова откри заседанието и каза, че в точка “Информации” ще 

предложени параметри за тематично наблюдение във връзка с употребата на език на 

омразата и агресивното слово, накърняващо човешкото достойнство. 

Нямаше други предложения по проекта за дневен ред. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема дневния ред. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Доклад на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР»  

а) за осъществен надзор за спазването на чл. 82, ал. 1 и ал. 2, чл. 84, ал. 1, чл. 85, ал. 3 и 

чл. 89. ал. 1 на Закона за радиото и телевизията в предаванията «Фермата» (46 издания), 

включени в програмата «БТВ», «ВИП Брадър» (35 издания)  и «Х  Фактор» (8 издания), 

включени в програмата «Нова телевизия»; 

Старши инспектор Ирена Христова представи доклада (Приложение т. 2) 

 

София Владимирова даде думата на съветниците за коментар. 

Иво Атанасов: Аз приемам доклада. Тези случаи, може би има и други, които бяха 

споменати от Ирена Христова, нашите актосъставители могат да ги погледнат и да 

преценят дали могат да ни предложат официален документ, който ние да гласуваме. 

Розита Еленова: Колеги, аз благодаря на всички, които работиха по темата. Това е 

един от важните доклади на мониторинга по големите формата за сезона. Мога да кажа, 

че това са едни успешни формати. Доставчиците бяха креативни, включително и 

казуса, който аз отбелязах преди известно време, относно бранд, който се позиционира 

във “ВИП Брадър”, включително и това смятам, че е стъпка в развитието на 

продуктовото позициониране. Моля да видите този разговор от предаване по НОВА. 

(Гледат запис на част от предаване “На кафе с Гала”.) 

Розита Еленова: Надявам се, че това е интересно и за мониторинга. Виждате, че дори в 

ефира на самата “Нова телевизия”, дори самата Гала и хората, които са наблюдатели, са 

забелязали това, което аз си позволих да коментирам. За мен остава учудването, че 

експертите от мониторинга не го отбелязват. Аз не искам да правим и фиксация в 

случая с Мегз. Ето виждате колко варианта около този  играч в “Биг Брадър” -  има 

право на един час телефонен разговор, бизнес телефонен разговор, може да вижда как 

вървят неговите продажби, как роклите се продават, как тя има информация от 

външния свят, знае колко й е рейтингът. За мен остава учудването, че не остава следа в 

експертите, които наблюдават. За тях това не е любопитно или не знам как да го 

определя. 

Ирена Христова поясни, че с колегите й много са коментирали случая с Мегз и си 

дават сметка, че всяка една от тези личности е успяла в една определена област и това е 

предопределено от формата на предаването. 

Розита Еленова: Моля Ви, защо да влизаме в разговор, говорим за доклада. 

Ирена Христова помоли да погледнат кадъра със снимката на Мегз, като допълни, че 

тези плакати са разположени на много места в къщата и се виждат непрекъснато. В 
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субтитрите Мегз се изписва на кирилица, а не на латиница, както е названието на 

фирмата й.  

Розита Еленова:  Пак да помоля да не се прекъсваме. Имало е възможност чрез 

доклада да кажете всичко, вие сте го предали, а аз съм го изчела. Коментирали сме 

преди три – четири заседания казуса с Мегз. Не намирам за резонно да ме прекъсвате, 

за да фокусираме някакъв кадър, нито знам какво трябва да коментирам. Тук не 

говорим за съставяне на актове, аз не съм за този стил на регулация със съставяне на 

актове, а за тази, която се развива, която е съвременна, която отговаря адекватно на 

новите предизвикателства, които ни предлагат новостите във форматите. Казах, че 

поздравявам доставчика, поздравявам и продуцентите, защото виждам и във “Фермата” 

и в “Х Фактор”, и във “ВИП Брадър” нови креативни решения, но ако те не оставят 

следа в мониторинга и ние нямаме информация за тях, тогава за какво се правят тези 

доклади? Нали целта на тези доклади е да покажем колко е широк диапазона на нашата 

експертност? Имаше случай, също специфичен и той беше представяне на една много 

тежка клинична картина, участник припадна, влезе медицински екип. Имаше крупни 

планове, това също не се индикира никъде. Аз не зная, нека експертите да кажат,  дали 

е имало такъв друг случай в ефира, въобще в някакво предаване? Аз продължавам да 

мисля, че бях в правото си да обърна внимание. За мен остава обаче съжалението, че за 

отдел мониторинг тези неща не са интересни, не са любопитни и ми се струва, че се 

върви по едно стандартно русло. Забелязах, че след като се разчу, че в Съвета за 

електронни медии коментирахме бранда Мегз, на Мегз започнаха да не й казват Мегз, 

включително и съквартирантите, започнаха да й казват Меги. Така че, аз смятам, че... 

Иво Атанасов: Как й казваха? 

Розита Еленова: Меги. Меги й казваха снощи през цялото предаване. Нямаше Мегз. 

Включително и Биг Брадър започна да й казва Меги, имаше една шега, фантом й 

казваха в няколко предавания. Така че, може това да е било нашият принос да кажем, 

че малко се излиза извън нормата, извън закона. Благодаря, колеги. 

Иво Атанасов: Едно изречение. Когато ти поставяш проблем, който не е забелязан от 

мониторинга, не е ли по-нормално да го дискутираме, вместо да приключим със 

заключението, че мониторинтъг не се е справил? 

Розита Еленова: Да, да. 

Иво Атанасов: Това не е продуктивно. Нека да поговорим, нека Ирена да каже защо по 

този начин е видяла нещата, а не е видяла това, което ти си видяла, например. 

Розита Еленова: А защо мониторингът не успява да види това, което наблюдателите 

по самата НОВА телевизия говорят? Значи тук има няколко аспекта: “тя знае за 

вдигането на рейтинга й, има право на търговски разговори, тя, знае, че с роклята, с 

която е била, на другия ден тя се е разпродала.” Всичко това би могло да бъде 

отбелязано. Г-н Атанасов, аз няколко пъти, включително съм споделяла в 

мониторинга.: “Има специфични неща, загледайте се, вижте ги.” 

София Владимирова поясни, че мониторингът, не може да коментира търговски 

отношения между участника в предаването, продуцентите и телевизията. Тя не е 

съгласна с констатацията, че мониторингът не се е справил.  

Розита Еленова: Значи, аз не съм казала това, извинявайте. Моля, не бих искала в 

протокола да остане препредаване на моите думи, не съм казала глагола: “не се е 

справил”. Моля, госпожо Владимирова върнете си това изречение назад. 

Иво Атанасов: Това е логичният извод. 

София Владимирова смята, че мониторингът се е справил с този доклад. Това е 

нейното мнение.  

Розита Еленова: Смятам, че се работи в едни стандартни коловози, в едно русло, което 

е удобно, да не би да излезем малко встрани и да разширим диапазона на нашата 
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експертност. Това е, което казах и не съм си позволила да кажа, че мониторингът не се 

е справил. Докладът е много тежък за направа и е много широк, и аз харесвам това, 

което е. Но казах, че има нови неща, които предлага животът. Бихме могли да ги 

отбележим? 

София Владимирова се съгласи, но припомни, че имат законова рамка и тя не им дава 

възможност да бъдат по-обстоятелствени.  

Розита Еленова: Да ни споделят нещо, аз това искам от мониторинга.  

Иво Атанасов: Първото ми изречение беше, че аз приемам доклада, което означава, че 

според мен, мониторингът се е справил. Тук се поставя въпросът за нови неща, да ги 

наречем “хитрости” на операторите, на доставчиците, да прекрачат малко границата на 

това, което е предвидено в закона. Значи, мониторингът не е видял тези нови неща. 

Това категорично произтича от, как да го кажа, съдоклада или репликата по доклада. 

Ако е така, е добре да дискутираме. Кои са тези нови неща, защо, да чуем и тяхното 

мнение, да видим как може, при едни следващи формати, при едни други предавания, 

това да се забележи. Не просто да приключим с една констатация повече или по-

малко... 

София Владимирова предложи тогава да го формулират като нова задача. 

Розита Еленова: Аз съм за! Помолих да не е на заседание, но не отказвам разговори 

във всички случаи. Напоследък по две други теми с удоволствие говорим с Ирена.  

София Владимирова предложи в края на тези три формата да се обобщи от 

мониторинга кои са новостите в областите, които те са наблюдавали и след това да ги 

дискутират.  

Розита Еленова: Добре, така да го кажем.  

Иво Атанасов: Има нови хитрости..... 

Розита Еленова: И да ги поздравим за това, аз не смятам, че доставчиците трябва да 

стоят на същото място, на което са били. 

София Владимирова смята, че в това отношение законът е малко тесен, това е 

безспорно. Това не е пречка те да дискутират тези нови форми, които търсят 

операторите. Благодари на старши инспектор Христова. 

Розита Еленова: Аз също благодаря.  

 

СЕМ прие доклада и възложи на мониторинга след края на трите формата да обобщи 

новостите, новите форми в областите, които те са наблюдавали. 

 

б) предложения за административни действия на Съвета за електронни медии (СЕМ) 

към доставчика на медийни услуги «Розенфелд и Ко» АД за спазване на авторските и 

сродните права в програмите му. 

Главен юрисконсулт Станева запозна Съвета с доклада. 

Нямаше коментар по доклада. 

 

Решение 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за” да стартира процедурата за даване на задължителни 

указания за спазване ЗАСП. 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – 

НЛРПР» по:  

а) проект на Конкурсни книжа за обявените конкурси за издаване на лицензии за 

доставяне на радиоуслуга на територията на гр. Видин и гр. Пещера; 

Главен юрисконсулт Станева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 3). 
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Нямаше коментар по доклада. 

 

Решение 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за” одобрява конкурсните книжа. 

 

б) искане от Община Смолян за заличаване на регистрация за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга (Удостоверение ЛРР-02-5-022-01); 

Главен юрисконсулт Станева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 3). 

 

Иво Атанасов: Това са много тъжни новини. В Дупница и Кюстендил от 1 януари 

спират местните програми. Малките медии навсякъде закъсват.  

 

Решение 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”:  на основание чл.32, ал.1, т.16а и т.16 и чл.125к, ал. 2 

от Закона за радиото и телевизията 

ЗАЛИЧАВА регистрацията за доставяне на радиоуслуга на Община Смолян, 

ЕИК 000615118. 

ЗАЛИЧАВА програма “ОБЩИНСКО РАДИО СМОЛЯН”, с общ политематичен 

профил, 12 часа продължителност и местен териториален обхват за град Смолян, 

способът на разпространение е чрез кабелни електронни съобщителни мрежи  от Раздел 

Първи на Публичния регистър, поддържан от СЕМ.  

 

в) уведомително писмо Фокс Нетуъркс Груп България ЕООД.  

Главен юрисконсулт Станева запозна Съвета с доклада (Приложение т. 3). 

Нямаше коментар по доклада. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”:  на основание чл. 32, ал. 1, т. 16 и 16а, във връзка с чл. 

125а, ал. 5 и чл. 125ж, ал. 5, във връзка с чл. 125к, ал. 4 и ал. 5 от Закона за радиото и 

телевизията 

І. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-4-116-05 за доставяне на аудио-визуална 

медийна услуга с наименование „24 KITCHEN”, разпространявана чрез кабелни 

електронни съобщителни и спътникови мрежи на територията на страната, както 

следва: 

    Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район 

Младост, Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, 

СО – район Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

ІІ. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-4-116-02 за доставяне на аудио-визуална 

медийна услуга с наименование „FOX (ФОКС)”, разпространявана чрез кабелни 

електронни съобщителни и спътникови мрежи на територията на страната, както 

следва: 

    Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район 

Младост, Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, 

СО – район Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

ІІІ. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-4-116-01 за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга с наименование „НЕШЪНЪЛ ДЖИОГРАФИК (NATIONAL 

GEOGRAPHIC)”, разпространявана чрез кабелни електронни съобщителни и  

спътникови мрежи на територията на страната, както следва: 
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 Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

ІV. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛР-02-4-116-03 за доставяне на аудио-визуална 

медийна услуга с наименование „ФОКСКРАЙМ (FOXCRIME)”, разпространявана чрез 

кабелни електронни съобщителни и спътникови мрежи на територията на страната, 

както следва: 

    Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район 

Младост, Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, 

СО – район Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

V. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-4-116-04 за доставяне на аудио-визуална 

медийна услуга с наименование „ФОКСЛАЙФ (FOXLIFE)”, разпространявана чрез 

кабелни електронни съобщителни и  спътникови мрежи на територията на страната, 

както следва: 

    Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район 

Младост, Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, 

СО – район Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

VІ. ВПИСВА в раздел Четвърти на Публичния регистър относно медийните 

услуги по заявка FOX PLAY и NAT GEO PLAY промени, както следва:  

    Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район 

Младост, Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, 

СО – район Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

VІІ. За измененията от настоящето решение и на основание чл. 10 и чл. 14 от 

ТТРТД, “ Фокс Нетуъркс Груп България ЕООД” ЕООД дължи заплащане на такси в 

размер на по 150 (сто и петдесет) лв. за всяко едно изменение на удостоверение по чл. 

125а от ЗРТ и по 50 (петдесет) лв. за всяко удостоверение по чл. 125и от ЗРТ, или общо 

850 (осемстотин и петдесет) лв. 

 Таксата се заплаща по банков път или в касата на СЕМ на адрес: град София, 

бул. ”Шипченски проход” № 69, в седемдневен срок от влизане в сила на решението. 

Банковата сметка е:  

IBAN BG49 BNBG 9661 3000 1788 01; BIC BNBGBGSD; Банка БНБ – ЦУ 

         Възлага на длъжностни лица от СЕМ да впишат промените в раздел Първи и 

Четвърти на Публичния регистър. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”:  на основание чл. 32, ал.1, т. 16 и т. 16а, във връзка с 

чл. 125н, ал. 6, във връзка с чл. 125к, ал. 3 и ал. 4 от Закона за радиото и телевизията 

І. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-6-001-05 за доставяне на аудио-визуална 

медийна услуга с наименование „24 KITCHEN”, разпространявана чрез кабелни 

електронни съобщителни и спътникови мрежи, с международен обхват- на територията 

на Албания, Босна и Херцеговина, Косово, Сърбия, Хърватия, Черна гора, както следва: 

Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

ІІ. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-6-001-10 за доставяне на аудио-визуална 

медийна услуга с наименование „24 KITCHEN”, разпространявана чрез кабелни 

електронни съобщителни и спътникови мрежи, с международен обхват- на територията 

на Словения, както следва: 
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Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

ІІІ. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-6-001-02 за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга с наименование „FOX”, разпространявана чрез кабелни 

електронни съобщителни и спътникови мрежи, с международен обхват- на територията 

на Албания, Босна и Херцеговина, Косово, Сърбия, Хърватия, Черна гора, както следва: 

Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

ІV. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-6-001-07 за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга с наименование „FOX”, разпространявана чрез кабелни 

електронни съобщителни и спътникови мрежи, с международен обхват- на територията 

на Словения, както следва: 

 Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

V. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-6-001-01 за доставяне на аудио-визуална 

медийна услуга с наименование „FOX MOVIES”, разпространявана чрез кабелни 

електронни съобщителни и спътникови мрежи, с международен обхват- на територията 

на Албания, Босна и Херцеговина, Косово, Сърбия, Хърватия, Черна гора, както следва: 

 Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

VІ. ИЗМЕНЯ  Удостоверение  № ЛРР-02-6-001-09 за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга с наименование „FOX MOVIES”, разпространявана чрез 

кабелни електронни съобщителни и спътникови мрежи, с международен обхват на 

територията на Словения, както следва: 

 Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

VІІ. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-6-001-04 за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга с наименование „FOXCRIME”, разпространявана чрез 

кабелни електронни съобщителни и спътникови мрежи, с международен обхват- на 

територията на Албания, Босна и Херцеговина, Косово, Сърбия, Хърватия, Черна гора, 

както следва: 

Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

VІІІ. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-6-001-12 за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга с наименование „FOXCRIME”, разпространявана чрез 

кабелни електронни съобщителни и спътникови мрежи, с международен обхват- на 

територията на Словения, както следва: 

 Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

ІХ. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-6-001-03 за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга с наименование „FOXLIFE”, разпространявана чрез кабелни 

електронни съобщителни и спътникови мрежи, с международен обхват- на територията 

на Албания, Босна и Херцеговина, Косово, Сърбия, Хърватия, Черна гора, както следва: 
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Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

Х. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-6-001-08 за доставяне на аудио-визуална 

медийна услугс наименование „FOXLIFE”, разпространявана чрез кабелни електронни 

съобщителни и спътникови мрежи, с международен обхват- на територията на 

Словения, както следва: 

 Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

ХІ. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-6-001-06 за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга с наименование „NATIONAL GEOGRAPHIC”, 

разпространявана чрез кабелни електронни съобщителни и спътникови мрежи, с 

международен обхват на територията на Албания, Босна и Херцеговина, Косово, 

Сърбия, Хърватия, Черна гора, както следва: 

Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

ХІІ. ИЗМЕНЯ Удостоверение № ЛРР-02-6-001-11 за доставяне на аудио-

визуална медийна услуга, с наименование „NATIONAL GEOGRAPHIC CHANNEL”, 

разпространявана чрез кабелни електронни съобщителни и спътникови мрежи, с 

международен обхват- на територията на Словения, както следва: 

 Седалището и адресът на управление се променя от гр. София, район Младост, 

Мегапарк Бизнес Център, бул. Цариградско шосе 115Г, ет. 16. на гр. София, СО – район 

Лозенец, бул. Никола Ѝ. Вапцаров 55, ЕКСПО 2000, сграда 4, етаж 6.   

ХІІІ. За измененията в настоящето решение и на основание чл. 10 от ТТРТД, 

“Фокс Нетуъркс Груп България” ЕООД дължи заплащане на такси в размер на по 150 

(сто и петдесет) лв. за всяко едно изменение или общо 1800 (хиляда и осемстотин) лв. 

 Таксата се заплаща по банков път или в касата на СЕМ на адрес: град София, 

бул. ”Шипченски проход” № 69, в седемдневен срок от влизане в сила на решението. 

Банковата сметка е:  

IBAN BG49 BNBG 9661 3000 1788 01; BIC BNBGBGSD; Банка БНБ – ЦУ 

         Възлага на длъжностни лица от СЕМ да впишат промените в раздел Първи и 

Четвърти на Публичния регистър. 

 

Във връзка с разпоредбите на чл. 30 от Директивата за аудиовизуалните 

медийни услуги и чл. 19 от Европейската конвенция за трансгранична телевизия, да 

бъдат уведомени регулаторните органи на съответните държави за изменението на 

регистрацията на “Фокс Интернешънъл Ченълс България” ЕООД.  

 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: Доклад на Дирекция «Обща администрация» за: 

а) издаване на Актове за установяване на публични държавни вземания; 

Старши счетоводител Кардашева представи доклада (Приложение т. 4) 

Нямаше коментар по доклада. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: да издаде актове за установяване на публични 

държавни вземания на доставчици на медийни услуги, описани в доклада. 
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б) предложения за услуги, необходими за дейността на СЕМ.  

Старши юрисконсулт Златка Георгиева представи доклада (Приложение т. 5). 

 

София Владимирова обърна внимание на услугата за мобилната телефония и 

предложи да изпратят покани до мобилните оператори за предоставяне на оферти за 

мобилни телефонни услуги. Помоли при преподписването на договорите да проведат и 

разговори за намаляване на цените. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”:  
СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за” да бъдат сключени договорите, които не изискват 

процедура за нов едногодишен период със същите изпълнители, описани в доклада, 

след провеждане на разговори с тях. 

Да бъдат изпратени покани до мобилните оператори за предоставяне на оферти за 

мобилни телефонни услуги. 

На следващо заседание да се внесе документацията за обществена поръчка за 

абонаментно техническо обслужване на Интегрираната система за мониторинг. 

 

Информации: 

 

Работна програма за ЕРГА 2018 (Приложение т. 6). 

София Владимирова обясни, че г-жа Белчева е предложила чернова за работната 

програма на ЕРГА и очаква г-жа Стоянова, след като се върне от предстоящата сесия на 

ЕРГА, да предложи окончателния вариант.  

Мария Стоянова: Позволявам си само да допълня нещо. Вчера проведох два 

телефонни разговора с ръководството на ЕРГА. Те бяха свързани с моя идея, която ми 

се стори важна за обсъждане на пленарното заседание. Става въпрос, за ситуацията в 

Испания. Гледната ми точка беше, че след конституционната криза, там събитията 

рефлектират върху цяла Европа. Това, което предложих за обсъждане е свързано с 

дейността на регулаторите в Мадрид и Каталуния: по какъв начин е гарантирана 

обективността на съдържанието при положение, че има централна власт в Испания, 

където е единия регулатор и местна власт, съответно друг регулатор? По какъв начин 

тенденциите в региона рефлектират върху разпростравяното съдържание и по какъв 

начин тази информация по обективни критерии достига аудиторията? Казано с други 

думи, как аудиторията се информира, в Испания конкретно, ако следи електронни 

медии? С какви инструменти регулаторите в Мадрид и в Барселона подхождат към това 

съдържание? Знаете, че по отношение на изборния мониторинг миналата година се 

вдъхновихме именно от колегите в Барселона с много рационални, много ефективни 

критерии за наблюдение на изборното съдържание. Намерих подкрепа в тази своя идея, 

за необходимостта от дискусия, статия в британския в-к “Гардиън”, посветена именно 

на този въпрос, за обективността на медиите. В нея се полемизира доста задълбочено 

въпросът за ролята на обществените медии. Това е темата, предложена от мен за 

дискусия на пленарното заседание на ЕРГА. Отговорът беше, че е последното 

заседание на председателката, че дневния ред е претрупан, че много късно правя това 

предложение. Продължавам да смятам, че ЕРГА е платформата, където трябва да бъде 

позициониран такава обмяна на опит. Предложено ми беше да разширя темата и да я 

поставя в програмата за следващата година в контекста на пропагандата. Моля, за 

вашето мнение дали темата да бъде разширена до такава степен, че тя да намери място 

в пропагандата или изобщо да не бъде предложена.  
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Розита Еленова: Ти самата се колебаеш. 

Мария Стоянова: В общи линии съм разочарована. 

Розита Еленова: За това, че има цензура ? 

Мария Стоянова: Не, че липсва, как да кажа, основателен аргумент. 

Розита Еленова: Това се казва скрита цензура. Може да не съм права, но на пръв 

поглед на това ми прилича. Казусът е интересен.  

София Владимирова смята, че това е изключително любопитна тема. Как регулаторът 

обезпечава плурализма, множеството на гледните точки и как тези гледни точки 

информират?  

Розита Еленова: И това в една такава голяма държава, в която има друг регулатор. 

При нас не е така. 

Мария Стоянова: Такъв по региони, да, в този смисъл си права. 

Розита Еленова:   Предполагаемо, ако някой тръгне да се отделя, някакъв район, ние 

нямаме друг регулатор. Но тука в една голяма държава имаш два регулатора. 

Мария Стоянова: Там са три, защото има още една автономна област.  

Розита Еленова: Защото гледната точка е друга. Ако ти имаш само един централен 

регулатор и в държавата има сепариране, е по един начин, обаче ако имаш сепариране и 

имаш два регулатора........ 

Иво Атанасов: Те не признават централната власт, значи не признават и централния 

регулатор. 

Мария Стоянова: Нещо подобно може да бъде прочетено и в “Гардиън”, при 

положение, че има обществени медии, те са централизирани в Мадрид, но се излъчват и 

в Барселона. Така у мен възниква въпросът,  какво се прави в такава ситуация?  

Иво Атанасов: Това, което чета е, че Мадрид едностранчиво отразява, както и 

каталунските медии отразяват едностранчиво, което не е полезно. Така се 

противопоставят хората едни на други. Хората живеят в една лъжа. 

Мария Стоянова: И затова сметнах за важно да разберем, какво научават хората от 

това, има ли жалби до регулатора? 

Иво Атанасов: Нищо не разбират. Настройват се негативно едни спрямо други. 

Мария Стоянова: Като поставих този въпрос, исках да изразя и емпатия към колегите 

за трудната ситуация, в която се намират. За Ваша информация и сведение, когато беше 

гражданската война в Украйна, имаше сесия на ЕПРА, на която колегите от Киев, които 

по време на кървавите стълкновения следиха съдържанието от вкъщи, защото 

служебните им помещения бяха превърнати в лазарет, ни информираха как работят в 

тази ситуация. Сега за мен въпросът е следният: приемаме ли офертата да поставя 

въпроса в точката за пропагандата и фалшивите новини? 

София Владимирова смята, че тази тема няма място в точката за фалшивите новини, 

защото това не е фалшива новина, а предизвикателство пред регулаторите.  

Мария Стоянова: Как точно да поставя въпроса? 

Иво Атанасов: Плурализъм, как се спазва плурализмът в тази ситуация? 

Мария Стоянова: Казусът е изключително конкретен, може да го направим на ЕПРА, 

но това е чак следващата година.  

Иво Атанасов: Аз нямам илюзия към тези хора. На тях не им се занимава. Гледат да си 

нямат главоболия, това е.  

Бетина Жотева предложи да прецени на място и ако има възможност да повдигне 

въпроса. 

Мария Стоянова: Благодаря много! За мен беше важно да обсъдим, защото в крайна 

сметка в протокола от заседанието ще излезе, че България е изразила позиция, а не 

конкретната личност.  
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Розита Еленова:  На място, ако ти се отвори някаква възможност, която да 

използваш.......  

 

Доклад на Ст. Белов - мониторинг медийното отразяване на побоя над медицинска 

сестра в Пирогов (Приложение т. 7). 

СЕМ прие доклада за сведение. 

 

Доклад на Д. Ганев за заседание на НКМПЧ (Приложение т. 8). 

Главен юрисконсулт Станева представи доклада. 

Розита Еленова: Извинявайте, аз искам само... Този доклад не е ли забавен във 

времето? Защо се получава така? 

Емилия Станева поясни, че протоколът от министерството е пристигнал предишната 

седмица и в петък г-н Ганев е подготвил доклада. 

Розита Еленова: Благодаря, имах нужда от това уточнение. Не разбирам, колеги защо 

трябва да се обяснявам толкова, защо питам на заседание? Благодаря. Аз съм тук, за да 

питам. Благодаря. 

СЕМ прие доклада за сведение. 

 

Писмо от КРС с предложение за експерта група за изменения на ЗРТ (Приложение т. 9). 

София Владимирова представи писмото от председателя на КРС и поясни, че на 

първо време работната група ще бъде на ниво експерти. Предложи главен юрисконсулт 

Емилия Станева и Главния секретар Борислав Шабански да поканят представителите на 

КРС на среща в Съвета.  

 

Решение 

СЕМ реши в експертната група да участват Борислав Шабански и Емилия Станева. 

 

Писма от генералните директори на БНР и БНТ във връзка с писма - питания до тях от 

Соня Колтуклиева (Приложение т. 10 и т. 11). 

София Владимирова предложи писмата да бъдат препратени на г-жа Колтуклиева. 

 

Решение 

СЕМ реши да препрати получените от БНР и БНТ отговори на Соня Колтуклиева. 

 

Писмо от Генералния директор на БНР за разпространение на предавания и програми в 

Молдова, Цариброд, Канада (Приложение т. 12). 

СЕМ прие за сведение. 

 

Отпуска на Генералния директор на БНР (Приложение т. 13).  

СЕМ прие за сведение. 

 

Писмо от Дипломатически институт относно практически стаж на служители в 

институциите на ЕС (Приложение т. 14). 

СЕМ прие за сведение. 

 

София Владимирова представи проект на параметри, подготвени от мониторинга и 

съгласувани с главния секретар, за тематично наблюдение във връзка с употребата на 

език на омразата и агресивното слово, накърняващо човешкото достойнство. 

Единствената забележка по двата отчета на Съвета за електронни медии, които тя е 

представила на доц. Лозанов и на г-жа Стоянова, по същество в пленарна зала е, че 
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СЕМ няма чувствителност по отношение на езика на омразата, по отношение на 

различните проявления на нетолерантност, за дискриминация... 

Розита Еленова: Което е далеч от истината. Категорично го заявявам. 

София Владимирова обясни, че не е имала възможност да изрази позицията си, темата 

е била сменена и използвана за политически разговор за сметка на регулатора, на което 

всички са свидетели и затова тя предлага да направят едно фокусирано наблюдение на 

основа на тези параметри. Би се радвала, ако имат предложения и допълнения към 

представените параметри. Предлага неговата продължителност да бъде три седмици. 

Розита Еленова: Нека след като го изчетем в рамките на 24 часа или 48 да дадем 

някакви предложения и да стартираме. 

Мария Стоянова: Прочетох го и съм в очакване на резултатите. 

Розита Еленова: Аз си спомням, този  упрек, абсолютно не го приемам, знае се какво 

сме извършили като обем работа........ 

Мария Стоянова: Благодаря, Розита. Позволявам си да обърна внимание, че в мое 

лице, СЕМ е изнесъл въпросът за вражебното слово на международно равнище. На 

пролетно-лятната сесия на Европейската платформа на регулаторите /ЕПРА/,  в 

черногорския град Будва /05-07.06.2014/ представих видео-презентация “България - 

лице в лице с враждебното слово”, посветена на езика на омразата в българските 

електронни медии, а изводите намериха място в доклад на Съвета на Европа и 

послужиха за основа на дискусии в ЕК в Брюксел. Тя е на сайта на СЕМ:  

http://www.cem.bg/infobg/231 

Розита Еленова: Всички знаем какво сме извършили тука.  

Мария Стоянова: Друг е въпросът, че едно изследване също е принос към дейността 

на регулатора, въпреки твърденията че няма дефиниция на речта на омразата.  

София Владимирова каза, че заради това ще се придържат към текстовете от закона. 

 

Решение 

СЕМ реши да проведе фокусирано наблюдение в периода 8 – 29.11.2017 г. във връзка с 

употребата на език на омразата и агресивното слово, накърняващо човешкото 

достойнство.  

До 9.11. членовете на СЕМ могат да дадат предложения относно обхвата и параметрите 

на наблюдението. 

 

Розита Еленова: Колеги, имам предложение, чрез Асоциацията на европейските 

журналисти, техен представител да изнесе доклад, във връзка с рекламата, със скритата 

реклама и т.н. Това би могло да стане след 15-ти. 

Мария Стоянова: Харесва ми тази идея да дойдат при нас. 

Розита Еленова: Да, тук на място. Техен представител юрист, докладът е много 

интересен. Тъй като няма много възможности за обучение на мониторинга и бих искала 

да предоставяме  на колегите повече възможности за общуване с други специалисти. 

Имах и една идея,  утре има на “Алфа Рисърч” едно изследване, което е в медийната 

сфера и е много интересно. Ако може да се представи и тук. На мен ми е интересно, 

вярвам и на мониторинга. Благодаря.  

 

 

София Владимирова закри заседанието. 
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Материали, приложени към Протокол № 44 

1. Дневен ред; 

2. Доклад от Ирена Христова с изх. №; НД-04-30-07-103/03.11.2017 г.; 

3. Доклад от Райна Радоева с изх. № НД-04-30-07-102/03.11.2017 г.; 

4. Доклад от Н. Кардашева с изх. № БФ-22-30-06-103/02.11.2017 г.; 

5. Доклад от Златка Георгиева с изх. № ЛСД-09-30-08-62/02.11.2017 г.; 

6. Работна програма за ЕРГА 2018; 

7. Доклад от Р. Ефтимова, М. Колева, Зл. Параскова, Ст. Белов с изх. № НД-04-30-07-

105/03.11.2017 г.; 

8. Доклад от Димитър Ганев с изх. № РД-21-04-02-9/03.11.2017 г.; 

9. Писмо от КРС с вх. № ЛРР-12-10-30/31.10.2017 г.; 

10. Писмо от БНТ с вх. № НД-05-94-00-323/02.11.2017 г.; 

11. Писмо от БНР с вх. № НД-05-94-00-325/02.11.2017 г.; 

12. Писмо от БНР с вх. № РД-22-17-00-44/01.11.2017 г.; 

13. Заявление от Александър Велев с вх. № РД-22-17-00-48/03.11.2017 г.; 

14. Писмо от Дипломатически институт с вх. № РД-21-04-02-10/25.10.2017 г.; 

15. Параметри за тематично наблюдение във връзка с употребата на език на омразата и 

агресивното слово, накърняващо човешкото достойнство. 

 

 

 

Бетина Жотева 

 

 

.............................. 

 

 

Иво Атанасов 

    

 

............................. 

 

 

Мария Стоянова 

 

 

........................... 

 

 

Розита Еленова 

 

 

............................ 

 

София Владимирова – 

председател на СЕМ 

 

 

............................ 

     

 

 

 

 

 

Старши специалист: 

Снежана Милева 
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